



multiROLL paperTOWEL X2	
Product description XIBU sense/touchTOWEL and XIBU inoxTOWEL dispenser refill. Bright white quality, 2-ply, glued and tear resistant when wet. Ideal for all kind of purposes.	
Field of application/use Two multiROLL paperTOWEL rolls find space on top of each other in the XIBU sense/touchTOWEL and XIBU inoxTOWEL dispenser. The lower roll is in use, the upper roll is in waiting position. Through the wave of the user's hand in proximity of the sensor, a 240 mm length pre-cut sheet is dispensed automatically. Highly absorbant, therefore economical in use. 160 lfm per roll or 667 pc of towels.	
Packaging units 5 rolls/crt.	Art.-No. 4110900900
Storage Always store paper in a dry place.	
References As an alternative to multiROLLpaper handTOWEL X2, we recommend multiROLL XB2, X Premium or X1.	
Outer carton	40
Europallet	200

serviette multiROLL X2	
Description du produit Recharge pour le distributeur XIBU sense/touchTOWEL et XIBU inoxTOWEL. Qualité blanc pure, 2 couches, collée et indéchirable. Idéal pour toutes les applications.	
Utilisation/Domaine d'application Dans les distributeurs XIBU sense/touchTOWEL et XIBU inoxTOWEL, deux rouleaux de papier serviette multiROLL peuvent être placés l'un au-dessus de l'autre. Le rouleau inférieur est utilisé, le rouleau supérieur est en position d'attente. Une feuille de 240 mm de longueur est automatiquement découpée à l'intérieur de l'appareil et distribuée. Très absorbant et ainsi très économe car, contrairement aux papiers pliés traditionnels, 1 seule feuille est nécessaire par application. 160 mc par rouleau, soit 667 feuilles.	
Unité d'emballage 5 rouleaux/carton	Art. N° 4110900900
Stockage Toujours stocker le papier au sec.	
Références En alternative aux serviettes multiROLL X2, nous recommandons multiROLL XB2, X Premium ou X1.	
Carton	40
Europalette	200